
Iktatószám:383/23/2010. 
 
 
 

Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testületének 
2010. december 20. napján délután 13.00 órakor tartott 

soros, nyílt képviselı-testületi ülésének 
 
 
 

J E G Y Z İ K Ö N Y V E 
 
 
Határozatok: 
 
 
128/2010.(XII.20.)Öh.  A képviselı-testület napirendjének elfogadása 
129/2010.(XII.20.)Öh.  A polgármesteri tájékoztató elfogadása 
130/2010.(XII.20.)Öh.  Beszámoló a Királyhegyesért Közalapítvány 2010. évi  
     tevékenységérıl 
131/2010.(XII.20.)Öh.  Az önkormányzat képviselı-testületének 2011. évi  
     munkaterve 
132/2010.(XII.20.)Öh.  Tájékoztató az egészségügyi ellátás helyzetérıl 
133/2010.(XII.20.)Öh.  Elnökségi tag jelölése a DAREH Önkormányzati  
     Társulásba 
134/2010.(XII.20.)Öh.  Római Katolikus Egyház Királyhegyesi  

hitközségének támogatása  
 
 

 
 
 

Rendeletek: 
 
 

Szám név jele 
7/2010.(XII.20.)ÖR. A költségvetési gazdálkodás átmeneti szabályairól E 
8/2010.(XII.20.)ÖR. A települési folyékony hulladékkal kapcsolatos 

hulladékkezelési közszolgáltatásról 
E 

9/2010.(XII.20.)ÖR. Az ivóvíz szolgáltatás díjának megállapításáról E 
10/2010.(XII.20.)ÖR. A kötelezı kéményseprıi-ipari közszolgáltatásról E 
11/2010.(XII.20.)ÖR. A helyi képviselık juttatásairól E 

 
 
 
 
 
 



 2 

J E G Y Z İ K Ö N Y V 
 

Amely készült Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testületének 2010. 
december 20. napján délután 13.00 órakor megtartott soros, nyílt képviselı-testületi 
ülésén 
 
Az ülés helye: Királyhegyes Község Önkormányzat tárgyalóterme 
 
Jelen vannak: 
 
Horváth Lajos    polgármester 
Miklós Imre     alpolgármester 
Horváth Lajosné    képviselı 
Katona István    képviselı 
Kurunczi Mihály   képviselı 
 
Tanácskozási joggal megjelent: 
 
Benákné Bárdi Ilona   körjegyzı 
Kádárné Kovács Edit   Iskola tagintézmény vezetı 
Stranszky Jánosné   Óvoda tagintézmény vezetı 
Busáné dr. Dobó Magdolna  háziorvos 
Szőcs Ildikó    védını 
Medgyesi Pál Víziközmő Zrt.  vezérigazgató 
Joó Zsoltné Kéménytechnika Kft.  ügyvezetı 
 
 
 
Horváth Lajos polgármester: Köszöntöm a megjelent önkormányzati képviselıket és a 
meghívott vendégeinket, és a napirendek elıadóit és a körünkben megjelent szolgáltató cégek 
képviselıit. Megállapítom, hogy a képviselı-testület határozatképes, 5 fıbıl 5 fı van jelen 
100 %-os részvétel. A mai képviselı-testületi ülést megnyitom. Jegyzıkönyv hitelesítınek 
felkérem Kurunczi Mihály valamint Horváth Lajosné képviselıket. Javaslatot teszek a 
meghívóban szereplı napirendi pontokra. Van-e más javaslat? 
 
A napirendhez kapcsolódóan más javaslat nem hangzott el.  
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselı-testület egyhangú (5 igen ) 
szavazattal elfogadta a napirendi pontok megtárgyalására tett javaslatot. 
 
 
128/2010.(XII.20.)Öh. 
Tárgy: A képviselı-testület napirendjének elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete a 2010. december 20. napján tartott 
testületi ülés napirendjét az alábbiak szerint határozta meg: 
 
Napirend: 
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1./ Polgármesteri tájékoztató 
     Elıadó: Horváth Lajos polgármester 
 
2./ A „Királyhegyesért” Közalapítvány 2010. évi tevékenységérıl szóló beszámoló 
megvitatása 
     Elıadó: Stranszky Jánosné a Kuratórium elnöke 
 
3./ Az önkormányzat képviselı-testületének 2011. évi munkaterve 
     Elıadó: Horváth Lajos polgármester 
 
4./ Az önkormányzat 2011. évi átmeneti gazdálkodásáról szóló rendelet-tervezet megvitatása 
     Elıadó: Horváth Lajos polgármester 
 
5./ Tájékoztató az egészségügyi ellátás helyzetérıl 
     Elıadó: Busáné dr. Dobó Magdolna háziorvos 
        Szőcs Ildikó védını 
 
6./ Elıterjesztések 
 
7./ Kérdések, Interpelláció 
 
8./ Egyebek 
 
 
I. napirendi pont 
Polgármesteri tájékoztató 
 
Horváth Lajos polgármester: Az elızı testületi ülés óta 2010. november 6-án Makó Térségi 
Víziközmő Kft. közgyőlésén vettem részt, ahol elfogadtuk a jövı évi áremeléseket. Szó esett 
itt arról, hogy a Kft-nél béremelést szeretnének végrehajtani, ezért magasabb vízdíj 
megállapítására lenne szükség, de végül is ezzel a javaslattal nem álltak elı. Tárgyaltunk az 
Ivóvízminıség-javító Programról, melynek megvalósítását a szakma sürgeti. Az 
országgyőlési képviselı asszony véleménye szerint viszont nem sürgıs ennek a végrehajtása. 
Az elkészült pénzügyi terv szerint minimális önerı kellene a pályázathoz és állami támogatás 
pótolná ezt. December 3-án polgárvédelmi felkészítı elıadáson vettünk részt a jegyzı 
asszonnyal. Itt gyakorlatilag jogszabály ismertetés történt a belvíz veszélyhez kapcsolódóan, 
amit érdemes lenne az újságban is közzé tenni, hogy kinek mi a feladata készültség idején. 
December 8-án közös testületi ülést tartottunk, ahol elbíráltuk a beérkezett körjegyzıi 
pályázatokat és arról határoztunk, hogy 2011. január 1. napjától Benákné Bárdi Ilona a 
kinevezett körjegyzı. Akkor is elmondtam, hogy 4 pályázó volt, és ezen kívül több érdeklıdı 
telefont kaptam. December 9-én ülésezett a Többcélú Társulás. A fejlesztési tanács ülésén 
biztattak bennünket az MVH-s pályázatok elbírálásával. Hitegettek bennünket azzal, hogy 
megtörténnek a kifizetések, utána meg egy héttel hiánypótlást kaptunk. Mi hitelt vettünk fel, 
hogy ki tudjuk ezt fizetni, ami kamatozik, a támogatást meg késve kapjuk meg. December 13-
án LEADER közgyőlés volt, ahol jegyzı asszony vett részt. Itt tudomásom szerint a jövı évi 
pénzügyi tervrıl esett szó, az ez évi pénzfelhasználásról, valamint tagkilépésekrıl és új tag 
felvételérıl döntöttek. December 16-án buszpályaudvar átadás volt. Ugyan ezen a napon 
tartotta a helyi Nyugdíjas Klub a karácsonyi ünnepségét is. Ezen a délelıttön volt a TIMA 
évzáró ülése is ahol részt vettem. Itt mondanám el, hogy új helyzet állt elı. A társuláshoz 
fizetendı díjat a jövı évtıl nem fizetik a tulajdonosok illetve a földhasználók. A társulás az 
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állami költségvetésbıl kap pénzt a mőködéséhez. Szó volt korábban arról, hogy a csatornák 
állami tulajdonba kerülnek, de errıl most csend van. Nem tisztázott, hogy kinek az irányítása 
alatt mőködik tovább, díjat nem tud szedni. Ebbıl adódóan nem tud mőködni. Jelen volt az 
országgyőlési képviselı asszony, aki elmondta, hogy 10 milliárdos program indul a térség 
belvízmentesítésére, de döntés még nem született. 
 
A napirendhez kapcsolódóan egyéb hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselı-testület egyhangú (5 igen ) 
szavazattal elfogadta a polgármesteri tájékoztatót. 
 
129/2010.(XII.20.)Öh. 
Tárgy: A polgármesteri tájékoztató elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta Horváth Lajos 
polgármester tájékoztatóját, és döntött annak elfogadásáról. 
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester   helyben 
2./ Irattár 
 
 
II. napirendi pont 
Beszámoló a Királyhegyesért Közalapítvány 2010. évi tevékenységérıl 
 
Horváth Lajos polgármester: A Királyhegyesért Közalapítvány elkészítette tájékoztatóját és 
írásban kiküldtük. Megkérdezem a napirend elıadóját van-e szóbeli kiegészítése? 
 
Stranszky Jánosné kuratórium elnöke: Nincs szóbeli kiegészítésem a kiküldött beszámolóhoz. 
 
Horváth Lajos polgármester: megkérdezem a testületi tagjait, hogy van-e kérdésük, vagy 
egyéb hozzászólásuk a beszámolóhoz? Ez a beszámoló évente kötelezı a közalapítvány 
részérıl és ezt mindig teljesíti is. Gondot jelent a mőködés, a számlavezetés mivel 
gyakorlatilag nincs bevétele az alapítványnak.  
 
Stranszky Jánosné kuratórium elnöke: Korábban kaptuk az 1 %-ot és adtak támogatást a 
vadásztársaságok is, így akkor rendben volt a közalapítvány mőködése. Sajnos már ilyen 
támogatásokat nem kaptunk. 
 
Horváth Lajos polgármester: Valóban behatároltak a közalapítvány lehetıségei, de kérem az 
alapítvány vezetıit, hogy a bevételek elérésében legyenek aktívak, keressék azokat, akik 
esetleg tudnak támogatást adni. Lehet kérni az önkormányzattól is támogatást a 
számlavezetéshez és az alapvetı mőködési kiadásokhoz, kérem az alapítvány kuratóriumának 
elnökét mérje fel ezt és nyújtson majd be támogatási kérelmet. 
 
A napirendhez kapcsolódóan egyéb hozzászólás nem hangzott el. 
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Horváth Lajos polgármester megállapította a képviselı-testület egyhangú (5 igen ) 
szavazattal elfogadta a Királyhegyesért Közalapítvány 2010. évi tevékenységérıl szóló 
beszámolót. 
 
130/2010.(XII.20.)Öh. 
Tárgy: Beszámoló a Királyhegyesért Közalapítvány 2010. évi tevékenységérıl 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta a Királyhegyesért 
Közalapítvány 2010. évben végzett tevékenységérıl szóló beszámolót és azt elfogadta. 
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester   helyben 
2./ Stranszky Jánosné kuratórium elnöke  Királyhegyes 
3./ Irattár 
 
 
III. napirendi pont 
Az önkormányzat képviselı-testületének 2011. évi munkaterve 
 
 
Horváth Lajos polgármester: A jövı évi munkaterv tervezete írásban kiküldésre került, és 
várjuk hozzá a javaslatokat. A beállított napirendek a kötelezıek, de természetesen ezen felül 
sok más egyébrıl is tárgyalhat a testület. 
 
Miklós Imre alpolgármester: Javaslom, hogy februárban tárgyaljunk a közmunkákról, mert 
várhatóan akkora már ismerjük a lehetıségeket. Beszéljük majd meg milyen értelmes 
munkákat tudunk a községben végeztetni. 
 
Benákné Bárdi Ilona körjegyzı: A szociális törvény változása következtében nem kötelezı az 
éves közmunkaprogram elfogadása, de lehet e tárgyban helyi rendeletet alkotni, vagy akár 
munkaprogramot is készíteni.  
 
Horváth Lajos polgármester: A közfoglalkoztatásra vonatkozó rendelt most van elfogadás 
alatt, így szerintem januárban lehet majd pályázni a foglalkoztatásra. A pályázat miatt 
azonban az elképzeléseket hamarabb össze kell állítani. Való igaz értelmes munka kell, de van 
seprő, lapát és nincs szakmai tudás. Ezen kívül 4 órás foglalkoztatás lesz, ami értelmetlen. 
Ezek behatárolják, hogy mennyire lehet valóban értelmes, értékes munkát végeztetni. Várom 
a testületi tagok javaslatát ezen a területen is.  
 
Horváth Lajosné képviselı: Javaslom, hogy tárgyaljunk a belvízhelyzetrıl májusban a 
szakemberek bevonásával.  
 
Horváth Lajos polgármester: Az elhangzott javaslatokkal egészítsük ki a munkaterv 
tervezetet, így februárban felvesszük a napirendek közé a „Tájékoztató a közmunkaprogram 
alakulásáról, elıadó: polgármester” valamint a májusi testületi ülés napirendjei közé bekerül a 
„Tájékoztató a belvízhelyzet alakulásáról, a belvíz elleni védekezésrıl és a megtett 
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intézkedésrıl, elıadó: polgármester, TIMA, ATIKÖVIZIG”. Javaslom a testületnek, hogy ily 
módon fogadjuk el a jövı évi munkatervet. 
 
A napirendhez kapcsolódóan hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította a képviselı-testület egyhangú (5 igen ) 
szavazattal elfogadta az önkormányzat képviselı-testületének 2011. évi munkatervét. 
 
131/2010.(XII.20.)Öh. 
Tárgy: Az önkormányzat képviselı-testületének 2011. évi munkaterve 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az önkormányzat 
2011. évi munkatervére tett javaslatot, és azt elfogadta. (Az elfogadott munkaterv a 
jegyzıkönyv mellékletét képezi.) 
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester    helyben 
2./ Benákné Bárdi Ilona körjegyzı    helyben 
3./ Irattár 
 
 
VI. napirendi pont: 
Az önkormányzat átmeneti gazdálkodásáról szóló rendelet-tervezet megvitatása 
 
 
Horváth Lajos polgármester: Ez minden év végén szokásos napirendünk. A rendelet alkotás 
célja, hogy amíg nincs 2011-re elfogadott költségvetésünk, addig e rendelet szabályai szerint 
folyik a gazdálkodás. 
 
A napirendhez kapcsolódóan hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapítja, hogy a képviselı-testület egyhangú (5 igen) 
szavazattal elfogadta az önkormányzat átmeneti gazdálkodásról szóló 7/2010(XII.20.)ÖR. 
rendeletet. ( Az elfogadott rendelet a jegyzıkönyv mellékletét képezi. ) 
 
 
V. napirendi pont: 
Tájékoztató az egészségügyi ellátás helyzetérıl 
 
 
Horváth Lajos polgármester: Minden évben kapunk tájékoztatást az egészségügyi ágazat 
mőködésérıl. Mindkét tájékoztatót kiküldtük a testület tagjai részére. Megkérdezem az 
elıterjesztıt van-e kiegészítése? 
 
Busáné dr. Dobó Magdolna háziorvos: Nem kívánok kiegészítést tenni, de arról szeretném 
tájékoztatni a testütelet, hogy nyár végén volt átfogó ellenırzésünk az OEP és az ÁNTSZ 
részérıl, akik mindent megfelelınek találtak. Változatlan formában mőködtünk ebben az 
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évben. Kérem a jelenlévıket, ha bármilyen probléma van a rendeléssel kapcsolatosan 
szóljanak, keressenek bennünket. 
 
Szőcs Ildikó védını: Nincs kiegészítésem. 
 
Horváth Lajos polgármester: Minden évben tárgyaljuk a háziorvosi szolgálat és a védınıi 
szolgálat mőködését. Az anyagban nincs kiemelve az, hogy mennyi szőrı vizsgálatot 
szerveznek a lakosság részére, pedig ez egy komoly munka és elismerést érdemel. Panaszt, 
gondot felém nem jeleztek és várhatóan a kisebb támadások is meg fognak szőnni. Ez csak 
ennek az évnek a sajátossága volt. Kérem a doktornıt tájékoztasson a gyermekorvosi 
szolgáltatással kapcsolatosan, amelyrıl a korábbi testületi ülésen már szó esett. 
 
Busáné dr. Dobó Magdolna háziorvos: A szaktanácsadást biztosító doktornı, december 1-tıl 
szakorvos. Várhatóan január végén, február elején lehet elkezdeni a tanácsadást. Jelenleg 
folyik ennek engedélyeztetése. Amit itt nyújtani fog, az gyakorlatilag tanácsadás lesz.  
 
Benákné Bárdi Ilona körjegyzı: A gyakorlatban ez azt fogja jelenteni, hogy a háziorvosunk 
mellett, azzal együtt annak rendelési idejében lesz itt a gyermek szakorvos és szaktudásával 
segíti a háziorvos munkáját.  
 
Horváth Lajosné képviselı: Egyre nehezebb a szponzorok felkutatása a szőrıvizsgálatokhoz. 
Most úgy tudtuk megoldani, hogy a gyógyszer gyártók segítettek.  
 
Horváth Lajos polgármester: Éves elvárás ez most már, hogy legyenek ilyen szőrıvizsgálatok, 
és ehhez nehéz a forrást összegyőjteni. A finanszírozónak kellene felismerni és segíteni ezek 
szervezését a megelızés érdekében. Pályázatból nehéz egy programot megvalósítani, szintén 
a finanszírozás miatt. Én azt gondolom köszönetet kell mondanunk az egészségügyi 
dolgozóknak, mert nagyon komoly feladatot és nagyon lelkiismeretesen végeznek.  
 
A napirendhez kapcsolódóan egyéb hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselı-testület egyhangú (5 igen) 
szavazattal elfogadta az egészségügyi ellátás helyzetérıl szóló tájékoztatót. 
 
132/2010.(XII.20.)Öh. 
Tárgy: Tájékoztató az egészségügyi ellátás helyzetérıl 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta Busáné dr. Dobó 
Magdolna háziorvos és Szőcs Ildikó védını tájékoztatóját az egészségügyi ellátás helyzetérıl 
és azt elfogadta. 
 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete köszönetét fejezi ki a háziorvosi 
szolgálat és a védınıi szolgálat munkatársainak, a lakosság érdekében végzett egész éves 
színvonalas munkájukért. 
 
A határozatról értesítést kapnak: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester     helyben 
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2./ Busáné dr. Dobó Magdolna háziorvos    Királyhegyes 
3./ Szőcs Ildikó védını      Királyhegyes 
4./ Irattár 
 
 
VI. napirendi pont: 
Elıterjesztések 
 
1. számú elıterjesztés 
A települési folyékony hulladékkal kapcsolatos hulladékkezelési közszolgáltatásról szóló 
4/2004.(II.26.)ÖR. rendelet módosítása 
Az ivóvíz szolgáltatói díjának megállapításáról szóló 6/1994.(VI.29.)ÖR. rendelet 
módosítása 
 
 
Horváth Lajos polgármester: Mindig év végén tárgyaljuk a szolgáltatások díjemelését, 
javaslom, hogy most együtt tárgyaljuk az ivóvíz és a folyékony hulladék ártalmatlanítás 
díjtételének emelését. A vízdíjra vonatkozóan 4 %-os emelést tartalmaz az elıterjesztés. Jelen 
van körünkben a Makó-Térségi Víziközmő Kft. vezérigazgatója Medgyesi Pál úr, akinek 
megadom a szót. Vezérigazgató úr hozzászólását követıen kérem, hogy a testületi tagok is 
mondják el kérdéseiket, véleményeiket. 
 
Medgyesi Pál Makó-Térségi Víziközmő Kft. vezérigazgatója: Elıször is szeretnék gratulálni a 
megválasztott képviselıknek és polgármester úrnak megválasztásukhoz, és jó munkát kívánok 
a továbbiakban. A vízdíj emelésének oka, hogy 5 % körüli infláció van, ezen kívül még 5 %-
os visszaesés van az ivóvíz értékesítésben. Összességében így 9-10 %-os forráshiánya van a 
Kft-nek. 2009-re elmondhattuk, hogy az átlagos fogyasztás 2000 forint volt, és 2010-ben ez 
1924 forint összegben várható. 
 
Katona István képviselı: A vízminıség változó, idınként nagyon rossz minıségő.  
 
Medgyesi Pál Makó-Térségi Víziközmő Kft. vezérigazgatója: Megalakult a kistérségi 
Ivóvízminıség-javító társulás, a pályázat elkészült és elküldték minıségbiztosításra. Folyik 
jelenleg a pályázat értékelése és remény van arra, hogy kicsi önrésszel Királyhegyes is részt 
tud venni a pályázatban. Ha a pályázat nyer utána következik a közbeszereztetés. A vízre 
elmondhatjuk Királyhegyesen, hogy egészségre káros anyag nincs benne, viszont a 
szennyezıdésektıl gusztustalanná válik a víz. Ennek megoldására forgatjuk a rendszert, 
szőrjük a szennyezıdéseket. A probléma megoldására még jobb technológia kellene amit 
most nem tudunk biztosítani. Ilyen például a vastartalom ami lerakódik, és gyakorlatilag 
koszos tıle a víz.  
 
Miklós Imre alpolgármester: Ebben az évben Királyhegyesen mit újítottak fel? 
 
Medgyesi Pál Makó-Térségi Víziközmő Kft. vezérigazgatója: A vízmő területén volt egy régi 
árnyékszék, amit megszőntettünk és a helyére esztétikus faházat állítottunk, ami 
szerszámtárolóként funkcionál. Ebben az évben volt továbbá, hogy a buszfordulónál új 
szakaszt kellett kiépíteni. Ezen kívül a közkifolyóknál is történt felújítás.  
 
Horváth Lajos polgármester: Az Ivóvízminıség-javító program lassan halad, de reméljük, 
megvalósul. Igaz, hogy a kapott tiszta vizet ugyan olyan rendszerben vezetjük, így okozhat 
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késıbb is esztétikai problémát a hálózat állapota. Jeleztem vezérigazgató úr felé, hogy 
önkormányzatunk szívesen vállalja a vízmő területének karbantartását, erre köthetünk 
szerzıdést. 
 
Medgyesi Pál Makó-Térségi Víziközmő Kft. vezérigazgatója: Ennek nincs akadálya, erre van 
keretünk.  
 
Horváth Lajos polgármester: Kérdezem a testületi tagokat, hogy van-e az elhangzottakkal 
kapcsolatosan kérdés, észrevétel? Javaslom az elıterjesztésnek megfelelı tartalommal 
fogadjuk el rendelet tervezetet. 
 
Az elıterjesztéshez kapcsolódóan hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapítja, hogy a képviselı-testület egyhangú (5 igen) 
szavazattal elfogadta a 8/2010.(XII.20.)ÖR. rendelettel, a települési folyékony hulladékkal 
kapcsolatos hulladékkezelési közszolgáltatásról szóló 4/2004.(II.26.)ÖR. rendelet 
módosítását. ( Az elfogadott rendelet a jegyzıkönyv mellékletét képezi. ) 
 
 
Horváth Lajos polgármester: Most pedig kérem, a képviselı-testület tagjait szavazzunk az 
ivóvíz díjának megállapításáról. Javaslom az elıterjesztésnek megfelelı tartalommal fogadjuk 
el a rendelet tervezetet. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapítja, hogy a képviselı-testület egyhangú (5 igen) 
szavazattal elfogadta a 9/2010.(XII.20.)ÖR. rendelettel, az ivóvíz szolgáltatói díjának 
megállapításáról szóló 6/1994.(VI.29.)ÖR. rendelet módosítását. ( Az elfogadott rendelet a 
jegyzıkönyv mellékletét képezi. ) 
 
Horváth Lajos polgármester: Megköszönöm vezérigazgató úrnak az egész éves 
együttmőködést és, hogy jelen volt a testületi ülésünkön. A képviselı-testület és a magam 
nevében kellemes ünnepeket kívánok. 
 
2.számú elıterjesztés 
A kötelezı kéményseprı-ipari közszolgáltatásról szóló 9/2004.(VIII.31.)ÖR. rendelet 
módosítását. 
 
 
Horváth Lajos polgármester: Köszöntöm a kéményseprı közszolgáltatást végzı cég 
képviselıjét Joó Zsoltnét.  
 
Joó Zsoltné Kéménytechnika Kft. részérıl: Köszöntöm a képviselı-testületet, és polgármester 
urat. Külön kiegészítést nem szeretnék tenni, de ha lesz kérdés arra igyekszem válaszolni. A 
díj 4 %-os emelésére tettünk javaslatot. Az infláció alapján. A díjtételek közül a legszélesebb 
kört a lakossági díj érinti. Ebben az árban benne van az éves díj kéményenként és évente két 
alkalommal a kémény kotrása. Ha munkatársaim nem találnak otthon senkit küldünk 
értesítést, hogy mikor jövünk legközelebb. Tartunk a településen kihelyezett ügyfélfogadást 
is. Az árak ismeretében elmondhatom, hogy cégünk kedvezı árral dolgozik. 
 
Horváth Lajos polgármester: Azt kérem a cég képviselıjétıl, hogy az elsı félévi bejárást 
igazítsák a búcsú idıpontjához. Május elsı hétvégéje Királyhegyesen a búcsú idıpontja, ezért 
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akkor elıtte senki nem engedi a kéményt kikotortatni, mert az piszokkal jár. Kérem, hogy 
májusban a búcsú után végezzék ezt a munkát.  
 
Joó Zsoltné Kéménytechnika Kft. részérıl: Figyelembe fogjuk ezt a venni a szervezés során, 
fontosnak tartom, hogy a lakosság tisztában legyen a kéményseprés jelentıségével, mert az 
életmentı lehet. Szívesen küldünk erre vonatkozóan tájékoztató anyagot is, hogy minél 
többen vegyék igénybe a szolgáltatást.  
 
Benákné Bárdi Ilona körjegyzı: Ebben nagyon szívesen segítünk a helyi újságunk 
megjelentetésével is. Ha küldenek tájékoztató anyagot beletesszük és ha értesítenek 
bennünket közzétesszük a kéményseprés idıpontját, hogy az emberek bízzanak a hozzájuk 
becsengetı személyben. 
 
Horváth Lajos polgármester: Kérem a testület tagjait mondják el véleményeiket, tegyék fel 
kérdéseiket. 
 
Az elıterjesztéshez kapcsolódóan egyéb hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester: Kérem a testületet, hogy az elıterjesztésben foglaltak szerint 
fogadja el a díjtétel módosításra vonatkozó rendeletet. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapítja, hogy a képviselı-testület egyhangú (5 igen) 
szavazattal elfogadta a 10/2010.(XII.20.)ÖR. rendelettel, a kötelezı kéményseprı-ipari 
közszolgáltatásról szóló 9/2004.(VIII.31.)ÖR. rendelet módosítását. ( Az elfogadott rendelet 
a jegyzıkönyv mellékletét képezi. ) 
 
Horváth Lajos polgármester: Megköszönöm a cég képviselıjének, hogy jelen volt a testületi 
ülésen és ezúton kellemes ünnepeket kívánok. 
 
 
4.számú elıterjesztés 
Elnökségi tag jelölése a DAREH Önkormányzati Társulásba 
 
Horváth Lajos polgármester: A választások után a társulásokban folyamatosan történik a 
tisztújítás. Ez is ezek közé tartozik. Korábban is Marosvári Attila Makó Város 
alpolgármestere képviselte a kistérséget ebben a társulásban. Javaslom a kiadott 
elıterjesztésben foglalt határozati javaslat elfogadását, amelyben elfogadjuk a kistérségi 
képviselıt és annak helyettesét is. 
 
Az elıterjesztéshez kapcsolódóan hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselı-testület egyhangú (5 igen) 
szavazattal döntött az Elnökségi tag jelölésérı a DAREH Önkormányzati Társulásba. 
 
133/2010.(XII.20.)Öh. 
Tárgy: Elnökségi tag jelölése a DAREH Önkormányzati Társulásba 
 
 

H A T Á R O Z A T 
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Királyhegyes Község Önkormányzata, mint a Délkelet-Alföld Regionális 
Hulladékgazdálkodási Rendszer Önkormányzati Társulás tagja úgy határoz, hogy a Társulás 
elnökségébe – figyelemmel a Társulási Megállapodás 57.) pontjára – a Makói Kistérség 
képviseletében 
 

Marosvári Attilát, Makó Város alpolgármesterét 
 

delegálja. 
Akadályoztatása esetén helyettesítésére 
 

Varga Péter, Apátfalva polgármestere jogosult. 
 

A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester   helyben 
2./ Benákné Bárdi Ilona körjegyzı   helyben 
3./ DAREH      Orosháza 
4./ Marosvári Attila alpolgármester   Makó 
5./ Varga Péter polgármester    Apátfalva 
6./ Irattár 
 
5.számú elıterjesztés 
A helyi képviselık juttatásairól szóló 11/2006.(IX.27.)ÖR. rendelet módosítása 
 
Horváth Lajos polgármester: Az alakuló ülésen úgy határoztunk, hogy nem módosítunk a 
rendeletünkön, de elfeledkeztünk arról, hogy a bizottságba külsıs tag is van. Amiatt, hogy a 
külsıs tag is kaphasson, tiszteletdíjat a munkájáért kérem, hogy a rendelet tervezetet fogadja 
el a testület. 
 
Az elıterjesztéshez kapcsolódóan hozzászólás nem hangzott el. 
 
 
Horváth Lajos polgármester megállapítja, hogy a képviselı-testület egyhangú (5 igen) 
szavazattal elfogadta a 11/2010.(XII.20.)ÖR. rendelettel, a helyi képviselık juttatásairól 
szóló 11/2006.(IX.27.)ÖR. rendelet módosítását. ( Az elfogadott rendelet a jegyzıkönyv 
mellékletét képezi. ) 
 
6.számú elıterjesztés 
Római Katolikus Egyház Királyhegyesi hitközségének támogatása 
 
Horváth Lajos polgármester: Minden évben szoktuk valamilyen szinten támogatni az 
egyházat a karácsonyi ünnepség megrendezésében. Azt javaslom, hogy hozzunk arról 
határozatot, hogy ez évben 50 ezer forinttal járul hozzá a helyi önkormányzat a helyi 
templomban tartandó ünnepség költségeihez támogatva ezzel a királyhegyesi hitközséget. 
Javaslom, hogy a határozatunkba foglaljuk bele azt is, hogy elszámolást nem kérünk a kapott 
támogatásról. 
 
Az elıterjesztéshez kapcsolódóan hozzászólás nem hangzott el. 
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Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselı-testület egyhangú (5 igen) 
szavazattal döntött a Római Katolikus Egyház Királyhegyesi hitközségének támogatásáról. 
 
 
134/2010.(XII.20.)Öh. 
Tárgy: Római Katolikus Egyház Királyhegyesi hitközségének támogatása  
 

H A T Á R O Z A T 
 
1./ Királyhegyes Község Önkormányzatának Képviselı-testülete megtárgyalta a Római 
Katolikus Egyház Királyhegyesi hitközségének támogatására vonatkozó elıterjesztést. 
 
2./ Királyhegyes Község Önkormányzatának Képviselı-testülete a Római Katolikus Egyház 
Királyhegyesi hitközségének támogatására 50.000.-ft azaz ötvenezer forint összegő 
támogatást állapít meg. 
 
3./ Királyhegyes Község Önkormányzatának Képviselı-testülete a megállapított támogatást 
2010 évi költségvetésében biztosítja.  
 
4./ Királyhegyes Község Önkormányzatának Képviselı-testülete a támogatás felhasználásról 
elszámolást nem kér. 
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Római Katolikus Egyház Királyhegyesi hitközségének    Királyhegyes 
2./ Horváth Lajos polgármester      helyben 
3./ Szirbik Sándorné költségvetési fıelıadó     helyben 
4./ Irattár 
 
 
VII. napirendi pont 
Kérdések, Interpellációk 
 
Horváth Lajos polgármester: Kérdezem, hogy kérdés, interpelláció van-e a képviselı-testület 
részérıl? 
 
A napirend keretében kérdés, interpelláció nem hangzott el. 
 
 
VIII. napirendi pont 
Egyebek 
 
 
Horváth Lajos polgármester: Tájékoztatom a képviselı-testületet, hogy a szilárd hulladék 
elszállítás díjára vonatkozó elıterjesztést nem tudjuk megtárgyalni mivel több hete tárgyalok 
a szolgáltató cég képviselıjével és nem jutottunk még elıbbre. Elıször 30 %-os emelést 
javasolt és errıl folytatunk tárgyalásokat, mert ez elfogadhatatlan mértékő. A cég is kíván 
tárgyalni, de jelenleg a vezetıje külföldön tartózkodik. 2011-ben meg fog szőnni a 
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szerzıdésünk, úgy hogy egy darab évre lehet majd díjat meghatározni. Várhatóan januárban 
tudunk tárgyalni a díjemelésrıl.  
Mivel ez az utolsó testületi ülés én itt köszönöm meg a testület tagjai és az intézményvezetık 
részére az egész éves munkájukat és mindenkinek kellemes ünnepeket kívánok A jövı évre 
vonatkozóan pedig sikeres együttmőködést. Megállapítom, hogy a képviselı-testület a mai 
napirendeket megtárgyalta. Köszönöm a képviselı-testület munkáját, a képviselı-testületi 
ülést bezárom.  
 
 

k.m.f. 
 
 
 

Horváth Lajos        Benákné Bárdi Ilona 
polgármester         körjegyzı 
 
 
 
Kurunczi Mihály       Horváth Lajosné 
képviselı            képviselı 
jkv. hitelesítı        jkv. hitelesítı 


